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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  "Στα νησιά δεν είμαστε "γυμνοί” από προσωπικό”
Πηγή: ΚΟΙΝΗ ΓΝΩΜΗ ΤΩΝ

ΚΥΚΛΑΔΩΝ
Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

928.74 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Απαντήσει του διοικητή Tns 2ns ΥΠΕ Πειραιώ$ και Αιγαίου, Χρήστου Ροϊλού 
για την ενίσχυση των δομών υγεία$ στα νησιά το καλοκαίρι

“Στα νησιά δεν είμαστε 
“γυμνοί” από προσωπικό”

Από 1 π Ιουλίου θα 
ενισχυθούν συστημα
τικά οι υποστελεχωμέ- 
ves δομέ$ υγεία5 στα 
νησιά των Κυκλάδων, 
σύμφωνα με tis απα
ντήσει που έδωσε ο 
SioiKrrms Tns 2ns ΥΠΕ 
Πειραιάν και Αιγαί
ου, XpnoTos Po'iXos 
στην "Κοινή Γνώμη", 
προκειμένου ο νο- 
μ05 να μπορέσει να 
καλύψει tis αυξημένε$ 
ανάγκεΞ Tns καλο- 
καιρινή$ περιόδου.

Μ
ε φόντο την κατ' εξαίρεση 
δυνατότητα μετακινήσε
ων υγειονομικού προσω
πικού που ενέκρινέτο Συμβούλιο 

ms Επικρατείαε (ΣτΕ), ο κ. Ρόίλόε 
έδωσε απαντήσει για την ενί
σχυση των δομών υγείαε τόσο 
με νοσηλευτικό προσωπικό, όσο 
και με ιατρούε.

Επιπλέον, τοποθετήθηκε για 
το θέμα Tns δυσλειτουργίαε του 
χειρουργικού τμήματοε που ανέ- 
δειξε η'Ενωση Ιατρών του Νοσο
κομείου Σύρου με προχθεσινή 
ανακοίνωσή ms, τονίζονταε ncos 
πραγματοποιήθηκε μετακίνηση 
χειρουργού από τη Σαντορίνη. 
0 διοικητήε Tns 2ns ΥΠΕ Πει
ραιάν και Αιγαίου εξέφρασε την 
πεποίθηση ncos οι δομέε υγείαε 
στα νησιά δεν είναι επαρκώε 
στελεχωμένεε αλλά δεν είναι 
και “γυμνέε” από ανθρώπινο 
δυναμικό.

Ενδιαφέρον από 
ορκετούε νοσηλευτέε 
και από ιατρούε

Σαφήε ο κ. PoiAos αναφορικά 
με την εκδήλωση ενδιαφέρο- 
vtos από υγειονομικό προσω
πικό, εξήγησε ncos υπάρχουν 
αιτήσει και από νοσηλευτέε 
και από ιατρούε και η 2η ΥΠΕ 
οριστικοποιεί έναν σχεδίασμά 
με “πυξίδα" τη μέγιστη δυνατή 
κάλυψη των κενών. ‘Έχει ήδη

εκδηλωθεί ενδιαφέρον. Και είναι 
πάρα πολλέε οι αιτήσεν ειδικά 
από την πλευρά νοσηλευτών, 
αλλά και από ιατρούε. Είμαστε 
στο στάδιο που προσπαθούμε 
να τακτοποιήσουμε tis ημερομη- 
vies και να δούμε tous xpovous 
που έχει δηλώσει ο καθέναε. 
Για παράδειγμα για μία θέση σε 
ένα νησί μπορεί να έχουμε τρειε 
unoipncpious για τον ίδιο μήνα. 
Κάνουμε συνεννοήσειε μήπωε 
και μπορεί κάποιοε να μεταβεί 
τον επόμενο μήνα. Αυτό κάνουμε 
αυτή τη στιγμή. Οριστικοποιούμε 
ένα πλάνο με βάση tis ανάγκεε. 
Έχουμε αρκετέε αιτήσειε και ρυθ
μίζουμε τα διάφορα θέματα για να 
καλύψουμε όλπ την περίοδο που 
χρειαζόμαστε", εξήγησε αναλυ
τικά, anavrcovcas στην ερώτηση 
αν θεωρεί ncos τα νησιά και οι 
δομέε υγείαε έχουν - σήμερα - 
πολλά κενά.

Όχι δεν θεωρώ ότι είναι πολ
λά τα κενά. Σε έναν βαθμό είναι 
υλοποιήσιμη η αντιμετώπιση των 
αναγκών. Δεν θεωρώ ότι έχουμε 
τεράστιο πρόβλημα γιατί έχουμε 
δουλέψει πάρα πολύ το περασμέ
νο χρονικό διάστημα και έχουμε 
καλύψει κενά. Από εκεί και μετά, 
ο καθέναε ζήτα το τέλειο”, πρό- 
σθεσε ο διοικητήε, εστιάζονταε 
ειδικότερα στην περίπτωση του 
Νοσοκομείου Σύρου.

Μετακίνηση 
χειρουργού για ίο 
Νοσοκομείο Σύρου

0 κ. PoiAos έδωσε απαντήσει 
και για το γεγοvos ncos η ΕΙΝΝΟΣ 
απευθύνθηκε otis Εισαγγελικέε 
Αρχέε για την προστασία των 
ιατρών, καθώε ελλείψει διαθέ
σιμου χειρουργού, ορίστηκαν - 
για εφημερίεε στο χειρουργικό 
τμήμα - ivas γυναικολόγοε, 0vas 
ουρολόγοε και έναε ορθοπεδικόε 
μέχρι 30 Ιουνίου.

“Δεν μπορώ να μην πω ότι 
η Σύροε είναι ένα πολύ καλά 
στελεχωμένο Νοσοκομείο. Το 
ότι αυτή τη στιγμή για συγκεκρι- 
μένουε λόγουε και παρότι έχει

τέσσεριε γενικούε χειρουργούε 
δεν έχουμε γενικό χειρουργό και 
αναγκάζομαι να μετακινώ είναι 
ένα συγκυριακό θέμα. Δεν ση
μαίνει όμωε ότι δεν είναι στελε
χωμένο”, δήλωσε σχετικά με το 
σοβαρό θέμα, λέγονταε μάλιστα 
ncos, “οι γενικοί χειρουργοί για 
το Νοσοκομείο Σύρου είναι τέσ- 
σεριε. Είναι ούτωε ή aAAcos πο
λυτέλεια για το Νοσοκομείο Tns 
δυναμικότατα aums, οι τέσσερα 
χειρουργοί”.

Και πρόσθεσε, ncos έγινε 
μετακίνηση για στήριξη Tns λει
τουργία του χειρουργικού τμή- 
ματοε. “Δυστυχαα για διαφόρουε 
λόγουε (αναρρωτικέε κ.α.), δεν 
είναι κανέναε από tous τέσσερα 
αυτή τη στιγμή. Αναγκάζομαι να 
μετακινώ Και αυτοί οι ιατροί που 
μετακινώ κάνουν κι εφημερίεε 
όσο είναι εκεί. Σήμερα που μιλά
με είναι μετακινημένοε γενικόε 
χειρουργόε από τη Σαντορίνη, θα 
κάνει εφημερία το βράδυ. Μετά 
θα πάει κάποιοε aAAos μέχρα 
ότου έχουμε κάποιουε από tous 
τέσσερα γενικούε χειρουργούε".

Από 1 η Ιουλίου 
συστηματικά 
οι μετακινήσει

Ο κ. PoiAos ρωτήθηκε και για 
τον χρόνο μετακίνησηε ιατρικού 
και νοσηλευτικού προσωπικού 
για το καλοκαίρι npos τα νησιά 
του νομού. Συγκεκριμένα, τόνι
σε ncos από αρχέε Ιουλίου θα 
υπάρξει “μαζική” μετακίνηση. 
“Είμαστε στην τελική φάση και 
πιστεύω ncos από 1 η Ιουλίου θα 
υπάρχει προσωπικό. Για παρά
δειγμα υπάρχει μία νοσηλεύτρια 
που φεύγει Πέμπτη για Δονούσα. 
Έχουμε αρχίσει απλά πρέπει να 
τακτοποιήσουμε tis ημερομηνίεε 
και τα πρόσωπα και να βγουν οι 
αποφάσειε. Σίγουρα δεν είναι το 
πιο εύκολο πράγμα”, συμπλήρω
σε, υποστηρίζονταε ncos, από τη 
2η ΥΠΕ, “κάνουμετΐ5 ενέργειέ$ 
pas με μεγάλη ταχύτητα. Μέσα σε 
αυτήν την εβδομάδα πιστεύω θα 
έχουμε τελειώσει”.

Στην ερώτηση αν η αναμονή 
Tns απόφασηε του ΣτΕ έθεσε 
χρονικά εμπόδια otis μετακινή
σει, καθώε οδεύουμε npos το 
τέλοε Ιουνίου, ο κ. PoiAos, σχολί
ασε: “Αυτό pas καθυστέρησε, θα 
τα είχαμε όλα τα τακτοποιημένα 
και δεν θα είχαμε κανένα πρό
βλημα. AnAcos λόγω Tns αναγκα- 
στικήε εξαίρεσηε που έπρεπε να 
αιτηθούμε από το ΣτΕ pas πήγε 
πολύ πίσω. Ο xpovos που είχαμε 
για να βγάλουμε στον αέρα τον 
πίνακα και να επεξεργαστούμε tis 
αιτήσειε των ιατρών, μειώθηκε 
πάρα πολύ. Αλλά προχωράμε. 
θεωρώ ncos μέχρι την Παρα
σκευή θα είμαστε έτοιμοι”.

Και οικονομικό 
κίνητρο

Σε συνέχεια των ανωτέρω και 
στην ερώτηση αν εκτιμά ότι είναι 
εφικτό να καλυφθούν οι περισ- 
σότερεε κενέε θέσειε, απάντησε 
τα εξήε: “θεωρώ ncos όλεε tis 
ανάγκεε tis μείζονεε που έχου
με αναρτημένεε, θα καλυφθούν 
όλεε. Πιστεύω δε, ncos ειδικά 
στο κομμάτι των νοσηλευτών 
υπάρχουν και κάποιοι που δεν θα 
μπορέσουμε να tous στείλουμε". 
Εξήγησε μάλιστα ncos σε ορι- 
σμένεε περιπτώσειε “είναι πολ- 
λαπλάσιεε των αναγκών”. “Δεν 
γίνεται για μία θέση να έχουμε 
δέκα unoipncpious”, τόνισε.

Επί του θέματοε, ρωτήθηκε και 
για το αν λειτουργεί npocpavcos 
θετικά το οικονομικό κίνητρο

τόσο για tous νοσηλευτέ5, όσο 
και για tous ιατρούε.

“Βέβαια έχουμε οικονομικό 
κίνητρο. 1.800 ευρώ για κάθε 
ιατρό τον μήνα και 1.200 για 
κάθε νοσηλευτή τον μήνα", 
γνωστοποίησε συγκεκριμένα.

Επαφή με Δήμουε 
για το “αγκάθι” 
τηε εύρεσηε σιέγηε

0 Χρήστοε PoiAos ρωτήθηκε 
και για το θέμα Tns διαχείρισηε 
του προβλήματο5 Tns εύρεσηε 
στέγηε για ιατρούε και νοση- 
λευτέ$, δεδομένη$ Tns έλλειψή 
κατοικιών και δη φθηνών κατοι
κιών στα νησιά των Κυκλάδων. 
“Κάνουμε επαψα με tous Δή- 
pous. Βέβαια δεν μπορώ να πω 
ότι έχουμε την ίδια ανταπόκριση 
από παντού. Κάπου υπάρχει μία 
βοήθεια και κάπου δεν υπάρχει 
βοήθεια. Σε πολλέε περιπτώσειε 
είναι και μερικά νησιά που δεν 
υπάρχουν σπίτια και είναι πάρα 
πολύ δύσκολο όλο αυτό. Είναι 
το airbnb που έχει δεσμεύσει

I

πάρα πολλέε κατοικίεε ειδικά 
αυτήν την περίοδο”, ανέφερε ο 
Χρήστοε PoiAos, σημειώνοντα 
ncos στη Σύρο “ο δήμαρχθ5 ήταν 
πρόθυμοε να pas βοηθήσει για 
να βρούμε”. Μάλιστα πρόσθεσε 
ncos, “pas βοήθησε να βρούμε 
και για ανθρώπουε του ΕΚΑΒ".

Επιπλέον, για τα άλλα νησιά, 
σημείωσε τα εξήε: “Στη Μήλο για 
παράδειγμα δεν υπάρχει εξέλι
ξη. Δυστυχώε δεν υπάρχουν και 
σπίτια. Και στη Σαντορίνη είναι 
αδύνατον. Και αν βρεθεί και κάτι 
είναι σε μία τιμή που δεν μπορεί 
να καλύψει ο υγειονομικόε”.

Με φόντο τα παραπάνω, απά
ντησε και στην ερώτηση αν αυτά 
τα νησιά είναι επαρκώε στελε
χωμένα για τη θερινή περίοδο 
στο κομμάτι των δομών υγείαε. 
“Για να είμαστε ρεαλιστέε δεν 
είναι δυνατόν να είναι πλήρωε 
στελεχωμένα. Καμία χώρα δεν 
μπορεί να το κάνει αυτό. Δηλαδή 
αγγειοχειρουργό δεν μπορούμε 
να έχουμε στην'Ιο. Προφανώε θα 
πρέπει να διακομιστεί ο άνθρω- 
nos. θεωρώ λοιπόν ncos έχουμε 
μία στελέχωση δεδομένηε ms 
δημοσιονομικήε δυνατότηταε 
που υπάρχει και ms προσφο- 
pas”. Κλείνοντα5 την απάντησή 
του, σημείωσε ncos, “βάσει των 
ανωτέρω έχουμε μία ικανοποι
ητική στελέχωση στα νπσιά pas, 
αλλά ο Κυριάκοε Μητσοτάκη και 
η Νέα Δημοκρατία θα ασχοληθεί 
μετά tis εκλογέε συστηματικά 
και με το κομμάτι των κινήτρων. 
Αντιλαμβάνομαι ότι οι απαιτήσει 
των ανθρώπων που ζουν στα 
νπσιά είναι βασικέε και θέλουν 
κάτι περισσότερο. Πάντωε στα 
νησιά δεν είμαστε “γυμνοί” από 
προσωπικό.”.
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1  «Γολγοθάς» οι εξετάσεις και τα χειρουργεία!
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

519.1 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΡΟΒΛΗΜΑ ΣΤΟ ΒΕΝΙΖΕΛΕΙΟ

«Γολγοθάς» οι εξετάσεις 
και τα χειρουργεία!
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Της Άννας Κωνσταντουλάκη

Α
μέτρητα είναι τα προβλή
ματα των νοσοκομείων της 
Κρήτης που δεν έχουν το 
προσωπικό που χρειάζονται, 
ενώ η πρόσβαση των πολι
τών στις υπηρεσίες δημόσιας υγείας εξε
λίσσεται καθημερινά σε μια μεγάλη και 

δυσάρεστη περιπέτεια για να κλείσεις ια
τρικό ραντεβού, να κάνεις εξετάσεις, να 
μπεις στο χειρουργείο.

Βενιζέλειο: Γίνονται τα μισά 
χειρουργεία a no το 2018

Αποδεκατισμένος είναι ο χειρουργικός 
τομέας του Βενιζελείου, μετά τις αποχω
ρήσεις αναισθησιολόγων λόγω συνταξιο- 
δότησης.

Ο διευθυντής χειρουργικής Γιώργος 
Κωστάκης, μέλοςτηςτριμελούς επιτροπής 
των γιατρών του νοσοκομείου, είπε στην 
«Π» ότι έχουν μείνει 5 αναισθησιολόγοι 
και ένας με μπλοκάκι, ενώ χρειάζονται 
τουλάχιστον οι διπλάσιοι.

Έτσι ενώ το Βενιζέλειο το 2018 ήταν το 
δεύτερο νοσοκομείο της χώρας σε αριθμό 
επεμβάσεων που έφθαναν τις 12.000 - 
13.000 το χρόνο, σήμερα δεν γίνονται 
πάνω απο 6.500 χειρουργεία.

«Φθάσαμε στο σημείο να χειρουρ- 
γούμε μόνο τους καρκίνους και τα επεί
γοντα» είπε ο κ.Κωστάκης υπογραμμίζον
τας ότι σύντομα θα υπάρξει πρόβλημα 
και με τις εφημερίες, ελλείψει αναισθησιο- 
λόγων.

Π ΑΓΝΗ: Στο... περίμενε 
για ραντεβού και εξετάσεις

Τα ιατρικά ραντεβού σε πολλά ιατρεία

«πρώτης γραμμής» κλείνονται στο τέλος 
του καλοκαιριού ή το φθινόπωρο.

Για παράδειγμα στο Πανεπιστημιακό 
Νοσοκομείο υπάρχει πολύμηνη αναμονή, 
μεταξύ άλλων, για το ιατρείο κακοηθειών, 
θυρεοειδούς, το καρδιολογικό, το νευρο- 
λογικό για επιληψίες, το ορθοπεδικό, το

οφθαλμολογικό, το πνευμονολογικό, το 
ρευματολογικό κ.α.

Μεγάλη αναμονή υπάρχει επίσης για 
εργαστηριακές και ακτινολογικές εξετά
σεις.

Σύμφωνα με τον Δημήτρη Βρύσαλη, 
πρόεδρο του Σωματείου Εργαζομένων, σε

εκκρεμότητα βρίσκονται 5.000 χειρουρ
γεία εκ των οποίων τα 3.500 χρειάζονται 
γενική αναισθησία.

Οι επεμβάσεις θα μειωθούν στο μισό 
από τον επόμενο μήνα για να πάρει άδεια 
το προσωπικό του νοσοκομείου.

Ο ίδιος ανέφερε ότι οι συγγενείς των 
ασθενών αναλαμβάνουν πολύ συχνά 
ρόλο μεταφορέα, αφού το προσωπικό σε 
αυτό το πόστο είναι ελάχιστο.

Είναι ενδεικτικό ότι στη νυχτερινή βάρ
δια από τις 11 το βράδυ, για τις κλινικές 
ολόκληρου του νοσοκομείου, είναι διαθέ
σιμος μόνο ένας μεταφορέας.

Από το Λασίθι στο Ηράκλειο 
για ακτινογραφίες__________

Ζοφερή, λόγω των ελλείψεων σε προ
σωπικό, είναι η κατάσταση και στα νοσο
κομεία του ν. Λασιθίου σύμφωνα με τον 
πρόεδρο των νοσοκομειακών γιατρών 
Κώστα Καραταράκη.

Αυτό έχει ως αποτέλεσμα πολλοί ασθε
νείς να καταλήγουν στα νοσοκομεία του 
Ηρακλείου που είναι ήδη επιβαρυμένα 
και δέχονται ασθενείς απο όλη την 
Κρήτη.

Για παράδειγμα, η υπολειτουργία του 
Ακτινολογικού Τμήματος στο νοσοκομείο 
Αγίου Νικολάου επηρεάζει την λειτουργία 
όλου του νοσηλευτικού ιδρύματος αφού 
τις μισές ημέρες του μήνα δεν εφημε
ρεύει. Πολλοί ασθενείς αναγκάζονται να 
έρχονται για εξετάσεις στο Ηράκλειο.

Μεταξύ άλλων ο κ. Καραταράκης ση
μείωσε ότι πολύ σύντομα δεν θα μπορεί 
να λειτουργεί 30 μέρες το μήνα ούτε το 
Τμήμα Τεχνητού Νεφρού, αφού συντα- 
ξιοδοτείται τον επόμενο μήνα ο διευθυν
τής και το βάρος πέφτει σε μόλις 2 για
τρούς.
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1  ΟΛΥΜΠΙΑΚΟ ΧΟΡΙΟ Κινητοποίηση για τις τραγικές
ελλείψεις στην Υγεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

184.89 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

vw^>yu^w> IU WwpUIMtjVUV I\Ul UW^UFXl ■ | unuv u|ui| iiuu ιιμΰίικι να οοοει σήμερα».

ΟΛΥΜΠΙΑΚΟ ΧΟΡΙΟ

Κινητοποίηση για τις τραγικές ελλείψεις στην Υγεία

Μ
αζική κινητοποίηση και πορεία προς το Κέντρο Υγείας Μενιδί- 
ου πραγματοποίησαν προχτές σωματεία και φορείς: του Ολυμπι
ακού Χωριού, με αφορμή το πρόσφατο περιστατικό όπου άχρο
νος τραυματίας από τροχαίο περίμενε 50 ολόκληρα λεπτά το ασθενο

φόρο. Την πρωτοβουλία για την κινητοποίηση πήραν συμμαθητές του 
13χρονου και οι γονείς τους.

Τον λόγο πήρε ο συμμαθητής του 13χρονου Γιάννης Μποχώτης, α
πό το 12ο Γυμνάσιο Αχαρνών (Ολυμπιακό Χωριό) και μέλος της Συ
ντονιστικής Επιτροπής Μαθητών Μενιδίου, ενώ στη συνέχεια μίλη
σε ο πρόεδρος του Συλλόγου Κατοίκων Ολυμπιακού Χωριού, Λά
μπρος Κουρλός.

Στο επίκεντρο των ομιλιών βρέθηκαν οι τραγικές ελλείψε ις στο σύστη
μα Υγείας, η απουσία νοσοκομείου σε ολόκληρη την Ανατολική Αττική 
και ιδιαίτερα σε έναν δήμο 150.000 κατοίκων, όπως αυτός του Μενιδίου.

Οι ομιλητές απαίτησαν «να καταδικαστεί η απαράδεκτη κατάσταση» 
και κάλεσαν σε πάλη ώστε να στελεχωθεί με μόνιμο προσωπικό όλων 
των ειδικοτήτων το Κέντρο Υγείας Αχαρνών. Επίσης, να λειτουργεί σε 
24ωρη βάση, 7 μέρες τη βδομάδα, με μόνιμη ύπαρξη ασθενοφόρου, και

η Πολυκλινική να περάσει άμεσα στο ΕΣΥ, μαζί με όλο το προσωπικό 
και τον τεχνολογικό εξοπλισμό που διαθέτει.

Εκ μέρους του ΚΚΕ παρευρέθηκαν η Παναγιώτα Αγγελοπούλου, δη
μοτική σύμβουλος Αχαρνών με τη «Λαϊκή Συσπείρωση» και υποψή
φια βουλευτής Ανατολικής Αττικής, και οι υποψήφιοι βουλευτές Ανα
τολικής Αττικής Πέτρος Καράμπελας και Στάθης Σταθουλόπουλος.

Νέα κινητοποίηση σήμερα στη Σάμο
Με καθολική συμμετοχή των εργαζομένων στις υπηρεσίες καθαριό

τητας, σίτισης, φύλαξης και τραυματιοφορέων στην 3ωρη στάση εργα
σίας και στη συγκέντρωση διαμαρτυρίας του Συλλόγου Εργαζομένων 
του Γενικού Νοσοκομείου Σάμου, συνεχίστηκαν για δεύτερη μέρα χθες 
οι κινητοποιήσεις για άμεσες προσλήψεις εργαζομένων στις αντίστοι
χες υπηρεσίες του νοσοκομείου.

Με ομόφωνη απόφαση των εργαζομένων οι κινητοποιήσεις συνεχίζο
νται και σήμερα, με 3ωρη στάση εργασίας από τις 10 π.μ. έως τη 1 μ.μ. 
και συγκέντρωση στην είσοδο του νοσοκομείου στις 10 π.μ.
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1  Τσίπρας Το πρόγραμμά τους δεν προβλέπει 10.000
προσλήψεις στο ΕΣΥ

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

579.53 cm² Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τσίπρας

Το πρόγραμμά τους 
δεν προβλέπει 
10.000 προσλήψεις 
στο ΕΣΥ

ΣΤΟ ΖΗΤΗΜΑ αναφέρθηκε χθες 
και ο πρόεδρος ίου ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. Αλέξης 
Τσίπρας, ο οποίος εξήγησε ότι «τα δύο αυτά 
σχέδια {αα: ΝΑ και ΣΥΡίΖΑ-Π.Σ.} είναι 
αντίθετα σαν τη μέρα με τη νύχτα» και 
υπογράμμισε ότι «το σχέδιο της ΝΑ. έχει 
κρυφές πτυχές. Το πρόγραμμά τους είναι ένα 
Αυτό που πριν από δύο μήνες κατέθεσαν ως 
Μεσοπρόθεσμο στις Βρυξέλλες και δεν 
προβλέπει αυξήσεις στον μέσο μισθό 25%, 
αλλά 1,4% σε βάθος τετραετίας.
Το πρόγραμμά τους δεν προβλέπει 10.000 
προσλήψεις στο ΕΣΥ Το πρόγραμμά τους 
προβλέπει 10.000 αντικαταστάσεις αστών 
που θα φύγουν από το ΕΣΥ. Το πρόγραμμά 
τους δεν προβλέπει αύξηση των δαπανών 
για την Υγεία και την Παιδεία, αλλά μείωση, 
καθώς μειώνονται κατά 10% οι πρωτογενείς 
δαπάνες του κράτους.Άλλα λοιπόν λένε 
και άλλα σχεδιάζουν να κάνουν. Καμία 
από τις υποσχέσεις του κ. Μητσοτάκη 
δεν έχει κατατεθεί στις Βρυξέλλες 
Άρα δεν υπάρχουν αυτές οι υποσχέσεις. 
Υπάρχουν όμως κάποιες κρυφές σκέψεις, 
δεσμεύσεις, οχέδια: διαλογή ασθενών 
είναι η κρυφή ατζέντα της ΝΑ. στην Υγεία, 
όπως τη φανέρωσε ο κύριος Πνευματικός,
Το κρυφό σχέδιό τους είναι να μειώσουν 
κι άλλο τις δαπάνες, να ιδιωτικοποιήσουν 
τα νοσοκομεία. Να μειώσουν κι άλλο τους 
γιατρούς και τους νοσηλευτές και όταν 
κάποιος άνθρωπος θα βρίσκεται στην ανάγκη 
και θα πηγαίνει σε ένα δημόσιο νοσοκομείο, 
θα εξετάζουν αν έχει προσδόκιμο ζωής 
για να πάρει μια ακριβή θεραπεία 
Αν δεν έχει προσδόκιμο ζωής, δεν θα 
τπν παίρνει αυτή την ακριβή θεραπεία.
Θα πηγαίνει σε ένα ιδιωτικό νοσηλευτήριο 
αν έχει λεφτά. Αν δεν έχει, στο ση ίτι του.
Αυτό μας είπε ο κ. Πνευματικός.
Διαλογή ασθενών».
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1  «Έκρηξη» στις νοσηλείες στο Παπαγεωργίου
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

486.29 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

KATA TO 2022

«Έκρηξη» στις 
νοσηλείες στο 
Παπαγεωργίου

Σημαντικά μεγαλύτερο αριθμό 
ασθενών δέχτηκε το νοσοκομείο 
σε Εξωτερικά Ιατρεία, Επείγοντα 
και Απογευματινά Ιατρεία το 
2022 σε σχέση με το 2021. ΣΕΛ 6
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1  «Έκρηξη» στις νοσηλείες στο Παπαγεωργίου
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-06-2023

Περισσότεροι ασθενείς πήγαν 
στο Παπαγεωργίου το 2022
Σημαντική αύξηση της προσέλευσης ασθενών στο συγκεκριμένο νοσοκομείο

Σ
ημαντικά μεγαλύτερο 
αριθμό ασθενών δέχτηκε 
το νοσοκομείο Παπαγεωρ
γίου στα Εξωτερικά Ια
τρεία και στα Επείγοντα 
(ΤΕΠ) αλλά και στα Απογευματινά Ια
τρεία το 2022 σε σύγκριση με το 2021 

σύμφωνα με στοιχεία της απολογιστι
κής έκθεσης που παρουσιάστηκε χθες 
από τον γενικό διευθυντή του Νοσοκο
μείου Κωνσταντίνο Εμμανουηλίδη.

Συγκεκριμένα στα Τακτικά Εξωτερι
κά Ιατρεία το 2022 εξετάστηκαν 
138.556 ασθενείς και στα Επείγοντα 
84.420 ενώ το προηγούμενο έτος οι 
αριθμοί των εξετασθέντων στα Τμήμα
τα αυτά ήταν 84.442 και 73.503 αντί
στοιχα. Επίσης το 2022 τα απογευματι
νά ιατρεία δέχτηκαν 21.251 επισκέψεις 
έναντι 11.969 το προηγούμενο έτος. 
Αυξημένες ήταν και οι νοσηλείες καθώς 
το 2022 νοσηλεύτηκαν 32.575 ασθενείς 
έναντι 29.915 το 2021, ενώ οι ημέρες 
νοσηλείας ανήλθαν σε 146.630 έναντι 
133.345 το προηγούμενο έτος. Σε αυ
τούς τους αριθμούς των νοσηλευθέν- 
των και των ημερών νοσηλείας δεν πε
ριλαμβάνονται οι ασθενείς που νοση
λεύτηκαν σε ΜΕΚ , στη Βραχεία Ογκο-

λογική , στη Βραχεία Νοσηλεία Covid- 
19 και στη ΜΕΘ Covid-19 .

Το 2022 πραγματοποιήθηκαν 12.552 
χειρουργικές επεμβάσεις ενώ ο αριθμός 
αυτός, το 2021, ήταν 8.678.

Η πληρότητα ξεπέρασε κατά πολύ το 
100% στις μονάδες ημερήσιας νοσηλεί
ας κατά το 2022 . Συγκεκριμένα στην 
Μονάδα Αιμοκάθαρσης ήταν 164,9%

(21.066 νοσηλευθέντες) , στη Μονάδα 
Βραχείας Νοσηλείας ΤΕΠ 129,78% 
(12.312 νοσηλευθέντες), στη Μονάδα 
Βραχείας Αιματολογικής 118,79% 
(5.203 νοσηλευθέντες) και στη Βραχεί
ας Ογκολογικής 172,83% (17.032 νοση
λευθέντες)

Όσον αφορά τους ασθενείς με Covid- 
19 στις 60 κλίνες Covid νοσηλεύτηκαν

2.349 ασθενείς (16.269 ημέρες νοσηλεί
ας) στις 16 κλίνες ειδικών λοιμώξεων 
3.535 ασθενείς (3.739 ημέρες νοσηλεί
ας) και στις 10 ΜΕΘ 133 ασθενείς 
(2.405 ημέρες νοσηλείας).

Ανοδική τάση επικράτησε και στη 
διενέργεια πολλών εξετάσεων και τον 
αριθμό θεραπειών. Είναι χαρακτηριστι
κό ότι οι εξετάσεις στη Μονάδα Γενετι
κής έφτασαν τις 50.596, οι αξονικές το
μογραφίες τις 41.239, οι κλασικές ακτι
νογραφίες τις 276.041, οι πράξεις ακτι
νοθεραπείας τις 30.393, και οι στεφα- 
νιογραφίες- αγγειοπλαστικές τις 5.154.

Ο αριθμός των εργαζομένων το 2022 
ανήλθε σε 1887 εκ των οποίων οι 582 
είναι ιατρικό προσωπικό οι 1.014 νοση
λευτικό, οι 209 λοιπό προσωπικό και οι 
82 συμβασιούχοι . Όπως ανέφερε ο κ. 
Εμμανουηλίδης ο αριθμός των εργαζο
μένων είναι ο καλύτερος που είχε το 
Νοσοκομείο μέχρι σήμερα.

Στο Νοσοκομείο από το 2022 εφαρ
μόζεται ο γονιδιακός έλεγχος για την 
ταχύτατη αλληλούχιση του ανθρώπι
νου γονιδιώματος ώστε να ανιχνεύον- 
ται τα αίτια γενετικών νόσων και η μη
χανική θρομβεκτομή για τα αγγειακά 
εγκεφαλικά επεισόδια. Ξεκίνησε η λει

τουργία του Ιατρείου Πόνου και Παρη- 
γορικής Φροντίδας, τέθηκε σε λειτουρ
γία η Μονάδα Κλινικών Ερευνών του 
Αριστοτελείου Πανεπιστημίου Θεσσα
λονίκης και δρομολογούνται οι πρώτες 
στη χώρα μας κλινικές μελέτες φάσης I 
για νέα φάρμακα και εμβόλια. Επιπλέ
ον, αναγνωρίστηκε το πρώτο Κέντρο 
Εμπειρογνωμοσύνης Σπανίων Δερματι
κών Νοσημάτων στη Βόρεια Ελλάδα 
και το μοναδικό στα αυτοάνοσα πομ- 
φολυγώδη νοσήματα σε εθνικό επίπεδο 
και το Ιατρείο Λεμφοιδήματος πήρε 
τον τίτλο του «Κέντρου Αριστείας», 
μια ύψιστη διάκριση σε κέντρα που 
διαγιγνώσκουν και αντιμετωπίζουν όλα 
τα λεμφικά νοσήματα με όλες τις μεθό
δους και σε όλο το ηλικιακό φάσμα 
των ασθενών.

Επίσης το Νοσοκομείο απέσπασε 
βραβεία για καινοτομίες και εφαρμογή 
καλών πρακτικών σχετικά με τις δρά
σεις για την πρόληψη και αντιμετώπιση 
των επιπτώσεων της πανδημίας στην 
ψυχική υγεία, την κυκλική οικονομία, 
την εφαρμογή της μηχανικής θρομβε- 
κτομής, τη λειτουργία του postcovid- 
19 ιατρείου καθώς και την ανάπτυξη 
ατομικού φακέλου υγείας ασθενή.
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1  Κλινικές στα όριά τους
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 13 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

766.76 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

kosmadakis@neakriti.gr

Ρεπορτάζ
Νίκος Κοσμαδάκης

Ένας αναισθησιολόγος για ίο Νοσοκο
μείο Ιεράηετρας, ηου καλείται να καλύ
ψει τις ανάγκες ίου Αναισθησιολογικού 
και του ΤΕΠ, αποχωρήσεις γιατρών, ιατρι
κές υπηρεσίες που καλύπτονται σε δω- 
ματιάκια και γραφεία γιατρών είναι μερι
κά μόνο από τα προβλήματα που αντιμε
τωπίζει το Νοσοκομείο Ιεράπετρας. Πρό
κειται για ένα νοσοκομείο ηου καλύπτει 
τις ανάγκες της πόλης της Ιεράπετρας και 
τωνγύρω περιοχών, μετά προβλήματα να 
είναι εμφανή.

Ο
 πρόεδρος ίου Σωματείου Εργαζομένων 
του Νοσοκομείου Ιεράπετρας Δημήτρης 
Βλασσάκης, μιλώντας αποκλειστικά στη 
"Νέα Κρήτη", ζήτησε την άμεση στελέχω- 

ση του νοσοκομείου και τη λήψη των απαραίτη
των πρωτοβουλιών, ώστε «να σταθείτο Νοσοκο

μείο Ιεράπετρας» στα... πόδια του.
Ειδικότερα, το Νοσοκομείο Ιεράπετρας είναι έ

να από τα τέσσερα νοσοκομεία του νομού Λασι- 
θίου, που εξυπηρετεί τις υγειονομικές ανάγκες 
37.000 ανθρώπων. Πρόκειται για ένα αρκετά 
μεγάλο αριθμό ανθρώπων, εάν αναλογιστούμε 
πως, μεταξύ άλλων, καλύπτει μια άκρως τουρι
στική περιοχή. Τα προβλήματα, ωστόσο, του Νο
σοκομείου Ιεράπετρας είναι πολλά και άλυτα. Αυ
τό επισημαίνει ο πρόεδρος του Σωματείου Εργα- 
ζομένωντου νοσοκομείου κ. Δημήτριος Βλασσά
κης, σημειώνοντας: «Αλυτα παραμένουν τα προ
βλήματα στο Νοσοκομείο Ιεράπετρας, όπως μας 
δηλώνει ο Σύλλογος Εργαζομένων του νοσοκο
μείου. Δυστυχώς είναι στη χειρότερή του κατά
σταση από ποτέ, με το νοσοκομείο να καλύπτει 
πάνω από 37.000 πληθυσμό». 
Όπωςεπισήμανεοκ. Βλασσάκης, «τα τελευταία 

χρόνια έγιναν προσπάθειες ανάπτυξηςτου νοσο
κομείου (Εμβολιαστικό, Κλινική COVID, εγκατά
σταση νέου σύγχρονου Αξονικού Τομογράφου, 
εγκρίσεις δαπανών για σύγχρονο ιατροτεχνολο- 
γικό εξοπλισμό κ.ά.), τα οποία όμως "ακυρώθη
καν" σε πολύ μεγάλο βαθμό».
Είναι άξιο αναφοράς πως η υποστελέχωση εί

ναι σημαντική, ενώ τμήματα που χρειάζονται ά
μεση στελέχωση, όπως το Ακτινολογικό, το Πα
θολογικό, το Αναισθησιολογικό και η Καρδιολογι
κή, λειτουργούν με ένα μόνο γιατρό. Όπως είπε ο 
κ. Βλασσάκης, «αρκεί να αναφέρουμε πως από το 
2019 αποχώρησαν με ποικίλους τρόπους (θανά
τους, συνταξιοδοτήσεις, παραιτήσεις λόγω πιέ- 
σεων-συμπεριφοράς) 20 γιατροί διαφόρων ειδι
κοτήτων και έκαναν είσοδο 12 μόνιμοι- 2 ιδιώτες, 
ενώ ετοιμάζονται με παραιτήσεις άλλοι 2 γιατροί. 
Αυτό έχει ως αποτέλεσμα να λειτουργούν κλινι
κές και τμήματα με ένα μόνο γιατρό (Ακτινολογι-

Κλινικές στα όριά τους
■ Μία μόλις αναισθησιολόγος στο Νοσοκομείο Ιεράπετρας 
- Προσλήψεις εδώ και τώρα ζητά το Σωματείο Εργαζομένωντου ιδρύματος

ίϊϋκΐΤ

ΑΠΑΓΟΡΕΥΕΤΑΙ
Η ΣΤΑΣΗ και Η ΣΤΑΘΜΕΥΣΗ

ΕΞΟΔΟΣ 4 
ΑΣΘΕΝΟΦΟΡΟΥ 
και ΟΧΗΜΑΤΩΝ

Κραυγή απόγνωσης για την υποστελέχωση του Νοσοκομείου Ιεράηετρας από τους εργαζόμενους 
του νοσηλευτικού ιδρύματος.

οι εργαζόμενοι
ΤΑΑΙΤΗΜΑΤΑ

Τι ζητούν
0 κ. Βλασσάκης, μεταξύ άλλων, κα

τέληξε πως πρέπει τόσο η Πολιτεία 
όσο καιοι αρμόδιοι φορείς γιατο Νο
σοκομείο της Ιεράπετρας να λάβουν 
κάποιες οργανωμένες πρωτοβουλί
ες, που αφορούν τόσο αυξήσεις μι
σθών και στελέχωση του νοσοκομεί
ου με προσωπικό, όσο και ένταξη του 
νοσοκομείου στη ζώνη Α'. Όπως χα
ρακτηριστικά ανέφερε ο κ. Βλασσά
κης, πρέπει να λάβουν χώρα οι πα
ρακάτω πρωτοβουλίες:
■ Άμεση στελέχωση του νοσοκο

μείου με μόνιμεςπροσλήψειςπροσω- 
πικού (στις προκηρύξεις όχι μόνο μία 
θέση και όχιταυτόχρονα ίδια προκή- 
ρυξησενοσοκομείοτουίδιουνομού).
■ Να ενταχθεί το νοσοκομείο σε 

ζώνη Λ.
■ Μονιμοποίηση όλωντωνσυμβα-

σιούχων, δεδομένου ότιεξυπηρετούν 
πάγιες και διαρκείς ανάγκες.
■ Αυτοδιοίκητονοσοκομείομεπρο- 

ϋπολογισμό του κράτους.
■ Κατάρτιση σύγχρονου οργανο

γράμματος, που να αντιστοιχεί (τόσο 
σεειδικότητεςόσοκαισεαριθμό) στις

αυξανόμενες πραγματικές ανάγκες.
■ θέσπιση νέων κινήτρων στελέ- 

χωσης και παραμονής στις υγειονο
μικές υπηρεσίες της περιοχής μας.
■ Αύξηση μιοθών.
■ Ένταξη στα βαρέα και ανθυγιει

νά επαγγέλματα.

κό, Παθολογικό, Αναισθησιολογικό, Καρδιολογι
κή Κλινική). Να τονίσουμε πως η προκήρυξη των 
7 γιατρών διαφόρων ειδικοτήτων πέραντου ΩΡΑ 
ήταν άγονη!».
Τα προβλήματα είναι περισσότερα. Σύμφωνα 

με τον κ. Βλασσάκη, υπάρχει μόνο μία ακτινολό
γος, η οποία επωμίζεται ένα δυσανάλογο βάρος 
σε σχέση με τις πραγματικές ανάγκες που υπάρ
χουν σε χειρουργικό επίπεδο.
Όπως είπε, «χειρουργεία πραγματοποιούνται 

με μόνο μία αναισθησιολόγο, η οποία είναι και σε 
ετοιμότητα για τα ΤΕΠ και το Αναισθησιολογικό, ο 
ακτινολόγος γιατρός είναι σε υπερήχους, Αξονικό 
Τομογράφο και Ακτινολογικό, ενώ οι τεχνολόγοι 
για Κλασικό- Αξονικό- Φορητά (COVID/ΤΕΠ) και 
χειρουργεία. Παθολογική Κλινική και Καρδιολο
γική Κλινική δεν εφημερεύουν όλο τον μήνα, με 
αποτέλεσμα τα περιστατικά να διακομίζονται σε 
άλλο νοσοκομείο.
Αρκεί να αναφέρουμε ότι, για να καλυφθούν οι 

απαραίτητες βάρδιες του υποστελεχωμένου νο
σοκομείου, καλούνται να καλύψουν τα κενά στε- 
ρούμενοιτα ρεπό τους ή ακόμα καλούμενοι και α
πό το σπίτι, ενώ σε πολλούς από τους υπαλλήλους 
υπάρχουν χρωστούμενες άδειες από το 2018».
Οισυμβασιούχοιεργαζόμενοιτου νοσοκομείου 

είναι σημαντικοί γιατη λειτουργία του νοσοκομεί
ου, όπως υπογραμμίζει ο κ. Βλασσάκης, τονίζο
ντας πως«καθοριστικής σημασίας για τη λειτουρ
γία του υποστελεχωμένου νοσοκομείου αποδεί
χτηκε η εργασία των κάθε λογής συμβασιούχων, 
οι οποίοι, αν και ορισμένου χρόνου, κάνουν καθη
μερινά όλα όσα κάνουν και οι μόνιμοι εργαζόμε
νοι, καλύπτοντας πάγιες και διαρκείς ανάγκες. Αυ
τό αποδεικνύεται και από τις διαδοχικές παρατά
σεις των συμβάσεών τους, καθώς η αποχώρησή 
τους θα σήμαινε την κατάρρευση υπηρεσιών και 
τμημάτων».

Μείζον ζήτημα συνιστά και το κτηριακό π ρόβλη- 
μα, με τον κ. Βλασσάκη να επισημαίνει: «Επίσης, 
το κτήριο όπου στεγάζεται το Νοσοκομείο Ιερά
πετρας δεν επαρκεί πλέον.
Μεγάλο μέρος των υπηρεσιών του νοσοκομεί

ου στεγάζονται και στοιβάζονται μέσα σε δωμα- 
τιάκια και γραφεία γιατρών σε διαδρόμους, κι αυ
τό δεδομένου ότι η πανδημία του κορωνοϊού ανέ- 
δειξε με τον πλέον ξεκάθαρο τρόπο πως η ύπαρ
ξη ενός πλήρως στελεχωμένου και εξοπλισμέ
νου δημόσιου δωρεάν Συστήματος Υγείας απο
τελεί ουσιώδη και απαράβατο όρο για αξιοπρε
πή διαβίωση».
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1  Στο «κόκκινο» η υποστελέχωση και στο Νοσοκομείο
Σητείας

Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

277.62 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

"ΚΑΜΠΑΝΑΚΙ" ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΩΝ

Στο «κόκκινο» η υποσχελέχωση και στο Νοσοκομείο Σητείας
Σοβαρά προβλήματα αντιμετωπίζει και το Νοσο

κομείο Σητείας. Όπως είχε καταδείξει και σε παλιό- 
τερο ρεπορτάζτης η "Νέα Κρήτη", η υποστελέχωση 
είναι αρκετά σημαντική, με το νοσοκομείο να χρειά
ζεται άμεση επάνδρωση. Είναι γνωστό πωςτα νοσο
κομεία της ανατολικής Κρήτης στερούνται την π ρο- 
στασία της ελληνικής Πολιτείας, με τα Σωματεία Ερ
γαζομένων να κρούουντον "κώδωνα" του κινδύνου.
Όπως είχε υποστηρίξει το Σωματείο Εργαζομέ

νων του Νοσοκομείου Σητείας, «ένα πάγιο πρόβλη
μα που υπάρχει στα νοσοκομεία της χώρας είναι 
πως πολλά περιφερειακά νοσοκομεία αλλά και Κέ
ντρα Υγείας χαρακτηρίζονται άγονα. Αυτό σημαίνει 
ότι δεν υπάρχει η απαιτούμενη ζήτηση από ιατρικό 
και νοσηλευτικό προσωπικό και μάλιστα συναντά-

ται σε περιοχές και δήμους που είναι ημιαστικές ή α
γροτικές ή τέλος πάντων δεν έχουν τόσο μεγάλο α
στικό πληθυσμό. Ένα τέτοιο πρόβλημα υπάρχει και 
στο Νοσοκομείο της Σητείας, με τις συνθήκες εργα
σίας και τις μισθολογικές απολαβές να μην είναι τό
σο ελκυστικές για όποιον επιθυμεί να εργαστεί στον 
χώροτης Υγείας».

Το Σωματείο Εργαζομένων Νοσοκομείου Σητείας 
είχε αναφέρει, μεταξύ άλλων, πως το μισθολογικό 
είναι ένας κρίσιμος παράγοντας. Πιο χαρακτηριστι
κά, το Σωματείο Εργαζομένων είχε αναφέρει: «Προ
κηρύξεις κατά καιρούς πραγματοποιούνται, αλλά 
καθώς οι συνθήκες εργασίας και οι μισθολογικές α
πολαβές δυστυχώς αποτελούν μη ελκυστικά κριτή
ρια για την επιλογή τους, οι θέσεις παραμένουν ακά

λυπτες».
Τέλος, το Σωματείο Εργαζομένων είχε μιλήσει και 

με στοιχεία όσον αφορά στην υποστελέχωση, ση
μειώνοντας: «Αντίστοιχη είναι και η υποστελέχωση 
του νοσοκομείου σε μόνιμο νοσηλευτικό και λοιπό 
προσωπικό, όπου και εκεί αναμένονται αρκετές συ
νταξιοδοτήσεις στο άμεσο μέλλον. Αναλυτικότερα, 
τη δεδομένη στιγμή στο Νοσοκομείο Σητείας εργά
ζονται 64 άτομα με επικουρική σύμβαση, 14 άτομα 
με σύμβαση μέσω ΟΑΕΔ και 13 άτομα με ΣΟΧ, εργα
ζόμενοι που αριθμούν ελάχιστα λιγότερο από το 1 /2 
επί του συνολικού νοσηλευτικού και λοιπού προσω
πικού του νοσοκομείου. Πέρα από το καθεστώς της 
εργασιακής "ομηρίας" και την αβεβαιότητα για το 
εργασιακό μέλλον του πολύτιμου (λόγω εμπειρίας)

αυτού προσωπικού, όπως είναι φυσικό θα καταστεί 
αδύνατη η εύρυθμη λειτουργία του νοσοκομείου 
στην περίπτωση που λυθούν οι συμβάσεις, καθώς 
κλινικές και τμήματα θα αναγκαστούν να κλείσουν ή 
να συγχωνευτούν. Παρά τους εφησυχασμούς, τις υ
ποσχέσεις και τις ωραίες διαβεβαιώσεις ότι το Νο
σοκομείο της Σητείας δεν κινδυνεύει με κλείσιμο, ε- 
άντα αριθμητικά δεδομένα επί του προσωπικού του 
δεν αλλάξουν άμεσα, οι παρεχόμενες υγειονομικές 
υπηρεσίες προς τους πολίτες θα παραμένουν ελλι
πείς, παρά τις όποιες φιλότιμες προσπάθειες κατα
βάλλονται».

kosmadakis@neakriti.gr

Νίκος Κοσμαδάκπς
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1  Οριακή κατάσταση στα νοσοκομεία, μεγάλοι οι
κίνδυνοι για την υγεία του λαού

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 25 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

950.38 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΕΦΑΛΟΝΙΑ - ΙΘΑΚΗ

Οριακή κατάσταση στα νοσοκομεία, μεγάλοι 
οι κίνδυνοι για την υγεία του λαού
«Πάμε κι όπου βγει» η κυβερνητική πολιτική, δίνοντας χώρο στην επιχειρηματική δράση

j
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Από αγωνιστική παρέμβαση σωματείων στην Κεφαλονιά για την Υγεία

Ο
ργανογράμματα προσωπικού που δεν 
ανταποκρίνονται ούτε στοιχειωδώς στις 
ανάγκες του τοπικού πληθυσμού, ΕΚΑΒ 
που λειτουργεί οριακά, υγειονομικοί σε 
όλες τις δομές οι οποίοι καλούνται σχεδόν 
καθημερινά να υπερβάλουν εαυτούς για να 

τα βγάλουν πέρα, ειδικά κατά τους καλοκαι
ρινούς μήνες, και άλλα πολλά, που θέτουν 
σε κίνδυνο συνολικά τον λαό και την Υγεία 
του, συνθέτουν την κατάσταση στις δημόσι
ες δομές Υγείας σε Κεφαλονιά και Ιθάκη.

Στην Κεφαλονιά, το μεγαλύτερο νησί του 
Ιονίου, με μεγάλες και δύσκολες χιλιομετρι
κές αποστάσεις και σοβαρή άνοδο στην του
ριστική κίνηση τα τελευταία χρόνια, όπως και 
στην Ιθάκη, η κατάσταση στο Γενικό Νοσο
κομείο Αργοστολιού, που «καλύπτει» ου
σιαστικά και τα δύο νησιά, χτυπάει «κόκκι
νο», την ίδια ώρα που η επιχειρηματική δρά
ση και στον τομέα της Υγείας γιγαντώνεται.

Με το... μισό 
του μόνιμου προσωπικού

Σύμφωνα και με τον πρόεδρο του Σωματείου Εργαζομένων 
στο Νοσοκομείο Κεφαλονιάς, Κώστα Τσιμάρα, ενώ ο Οργανι
σμός προβλέπει περίπου 50 μόνιμους γιατρούς διαφόρων ειδι
κοτήτων και 200 επιπλέον υγειονομικούς, καλύπτεται μόλις το 
50% των συνολικών θέσεων σε μόνιμους και οι υπόλοιποι είναι 
επικουρικοί, με τη θητεία τους να λήγει στο τέλος του χρόνου.

«Είναι εμφανές ότι όχι μόνο δεν εξασφαλίζονται τα εργασι
ακά δικαιώματα του προσωπικού, συνολικά στον χώρο, αντιθέ- 
τως τα προβλήματα μεγεθύνονται, αφού κρατούνται σε ομηρία 
όλοι οι επικουρικοί προκειμένου να ανανεωθούν ξανά οι συμ
βάσεις τους, να γίνουν επαναπροκηρύξεις και να καλυφθούν 
τα κενά», σημειώνει.

Από τους τέσσερις μόνιμους παθολόγους που θα έπρεπε 
να εργάζονται στο Νοσοκομείο καλύπτεται μόνο μία θέση με 
μόνιμο γιατρό, και για τις υπόλοιπες «επιστρατεύονται» ένας 
εξωτερικός με «μπλοκάκι παροχής υπηρεσιών» (που πληρώνε
ται από τα «έσοδα» του Ιδρύματος) και ένας «μετακινούμενος» 
από το πρώην Κέντρο Υγείας Αργοστολιού, σήμερα ΕΦΚΑ.

Οριακή είναι η κατάσταση και με τους αναισθησιολόγους, 
αφού καλύπτονται μόλις οι δύο από τις τέσσερις προβλεπό- 
μενες θέσεις. Μέχρι πρόσφατα χρησιμοποιούνταν «μετακινού
μενος» γιατρός από το Νοσοκομείο Αμαλιάδας!

«Από την προκήρυξη για την κάλυψη των μόλις οκτώ θέσεων 
γιατρών διαφόρων ειδικοτήτων που πρόσφατα προβλέφθηκε 
για το ΓΝ Αργοστολιού, ουσιαστικά καλύφθηκαν μόνο οι δύο», 
αναφέρει ο Κ. Τσιμάρας και προσθέτει: «Με την παρούσα κα
τάσταση, χωρίς να προβλέπεται η κάλυψη όλων των θέσεων 
και με κίνητρα στο προσωπικό να έρθει στα νησιά, δεν είναι 
δυνατόν να υπάρξει λύση. Δεν γίνεται να έρχεται κάποιος για 
δουλειά και να φορτώνεται συνεχείς εφημερίες».

Πρόκειται για τακτική που ακολουθούν όλες οι κυβερνήσεις 
ΝΔ, ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ κ.λπ., αναζητώντας άλλοθι για το ότι δεν 
προσλαμβάνεται όλο το απαραίτητο προσωπικό, την ώρα που 
οι ανάγκες είναι μεγάλες και ο ιδιωτικός τομέας γιγαντώνεται.

Γιγαντώνεται η επιχειρηματική δράση
Από το «κάδρο» των προβλημάτων δεν λείπει το Μαντζαβι- 

νάτειο Νοσοκομείο Ληξουρίου, δεύτερο τη τάξει νοσηλευτι
κό ίδρυμα στον νομό. Εκτός των ελλείψεων προσωπικού και 
των παραιτήσεων λόγω αυτής της κατάστασης, που το έχουν 
μετατρέψει ουσιαστικά σε Κέντρο Υγείας, εννιά χρόνια τώρα 
δεν έχουν ολοκληρωθεί οι επισκευές που είναι απαραίτη
τες στο κτίριό του μετά τους σεισμούς του 2014, με ευθύνη 
διαδοχικά των κυβερνήσεων ΝΔ - ΠΑΣΟΚ, ΣΥΡΙΖΑ και ΝΔ.

Επιπλέον, το ΚΥ Σάμης υπολειτουργεί, Αγροτικά Ιατρεία δεν 
λειτουργούν σχεδόν πουθενά (οι γιατροί καλούνται να καλύ- 
ψουν κενά στο ΓΝ Αργοστολιού) και ολόκληρες περιοχές, ό
πως ο Πόρος (κύριο λιμάνι του νησιού) και το Φισκάρδο, κά
νουν να δουν γιατρό ακόμα και έναν μήνα...

Την ίδια στιγμή, στην Ιθάκη λειτουργούν ένα ΚΥ στο Βαθύ 
επί 24ώρου βάσης καθημερινά και ένα Αγροτικό Ιατρείο ...όπο- 
τε υπάρχει διαθέσιμος γιατρός. Το ΚΥ στηρίζεται σχεδόν απο
κλειστικά στους αγροτικούς ιατρούς, διαθέτει μόνο έναν μόνι

μο γενικό ιατρό, ο καρδιολόγος συνταξιοδοτείται και το Ακτινο
λογικό λειτουργεί μόνο για ορισμένα περιστατικά. Σε περίπτω
ση ανάγκης όποιος προλάβει φεύγει, το πιθανότερο για Πάτρα!

Αντίθετα με τις προτάσεις και διεκδικήσεις των υγειονο
μικών, του Εργατικού Κέντρου, του NT της ΑΔΕΔΥ αλλά και 
εργατικών σωματείων, που απαιτούν κάλυψη όλων των κενών 
θέσεων με μόνιμο προσωπικό και άμεση μετατροπή όλων των 
συμβάσεων των επικουρικών σε αορίστου χρόνου, οι κυβερ
νήσεις ΝΔ, ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ κ.λπ. μεγάλωσαν τα αδιέξοδα για 
το προσωπικό στον χώρο της Υγείας και τους κινδύνους για 
τον λαό, υλοποιώντας μέτρα περαιτέρω εμπορευματοποίησης.

Εκτός των γιατρών με «μπλοκάκι», που τα νοσοκομεία πρέ
πει να έχουν έσοδα για να τους πληρώσουν, εντείνοντας την 
επιχειρηματική λειτουργία τους, αλλά και τους τομείς που πα- 
ραχωρούνται σε ιδιώτες, όπως η σίτιση και η καθαριότητα στο 
ΓΝ Αργοστολιού, παράλληλα γιγαντώνει και ο ιδιωτικός τομέας.

Μεγάλος ιδιωτικός όμιλος παροχών Υγείας, που δραστη
ριοποιείται και στην Κεφαλονιά, διαφημίζει την «πραμά
τεια» του σε αξονικούς - μαγνητικούς τομογράφους, μα- 
στογράφους κ.ά. που ο δημόσιος τομέας Υγείας «αδυνα
τεί» να προσφέρει. Για παράδειγμα ο αξονικός τομογράφος, 
λόγω βλαβών, τις περισσότερες μέρες του χρόνου δεν λει
τουργεί στο ΓΝ Αργοστολιού, με τα λαϊκά στρώματα να πλη
ρώνουν αδρά.

Αλλες φορές μπαίνουν και στην ταλαιπωρία μετακινήσεων 
εκτός νομού, σε άλλα νοσοκομεία, στις περισσότερες περι
πτώσεις στην Πάτρα, επιβαρύνοντας και την εκεί κατάσταση.

ΕΚΑΒ σε έκτακτη ανάγκη και ιδιώτες 
«πανέτοιμοι» για μεγαλύτερα κέρδη

Εκεί που τα προβλήματα δείχνουν να ξεπερνάνε κάθε όριο 
είναι στο ΕΚΑΒ. Σε καθημερινή βάση, από το πρωί μέχρι το 
βράδυ εκτελούν βάρδια δύο ασθενοφόρα, που όμως τουλά
χιστον δέκα μέρες τον μήνα - ή και περισσότερες - γίνονται 
...ένα. Κι αυτό γιατί απαιτούνται συχνά διακομιδές ασθενών σε 
νοσοκομεία εκτός Κεφαλονιάς - Ιθάκης, ακόμα και για καρ
διολογικές εξετάσεις, που δεν πραγματοποιούνται στα νησιά, 
απόρροια των συνολικών προβλημάτων που επικρατούν, με α
ποτέλεσμα για πάνω από μισή μέρα το ασθενοφόρο μαζί με 
το πλήρωμά του να ...ταξιδεύει.

«Αν τύχουν δύο περιστατικά μαζί είναι αδύνατο να τα κα- 
λύψουμε υπό τέτοιες συνθήκες πολλές μέρες τον μήνα. Ε
ξάλλου, τα βράδια υπάρχει μόνο ένα ασθενοφόρο για όλη 
την Κεφαλονιά», σημειώνει ο Κ. Τσιμάρας, υπογραμμίζοντας 
την ανάγκη για τουλάχιστον 10 προσλήψεις μόνιμων διασω- 
στών που αυτήν τη στιγμή λείπουν από το Κέντρο και προει
δοποιώντας ότι με τη δεδομένη κατάσταση ο κίνδυνος είναι 
πολύ μεγάλος.

Τα πράγματα γίνονται ακόμα πιο δύσκολα το καλοκαίρι, με 
την αύξηση της κίνησης, ενώ σταθερά προβληματίζουν οι με
γάλες χιλιομετρικές αποστάσεις. Πριν από περίπου έναν μή
να, άλλωστε, σημειώθηκε περιστατικό με παιδί που τραυμα
τίστηκε στο Ληξούρι και το ασθενοφόρο καθυστέρησε πε
ρίπου μία ώρα να φτάσει...

Αυτά ενώ επιχειρηματικός όμιλος διαφημίζει τη διαθε-

Με το ΚΚΕ μπροστά, στην πάλη 
για τις αυξημένες ανάγκες
Δήλωση του Σπάρου Καμπίτση, 
προέδρου του Εργατικού Κέντρου 
Κεφαλονιάς - Ιθάκης και υποψήφιου 
βουλευτή του ΚΚΕ

Απέναντι σε αυτή την κατάσταση, το ΚΚΕ προτάσσει ολο
κληρωμένο πλαίσιο διεκδικήσεων. Το Κόμμα στήριξε σταθε
ρά τις διεκδικήσεις των υγειονομικών, απαίτησε μέτρα προ
στασίας του λαού, διεκδίκησε όλες τις αναγκαίες υποδομές 
και προσωπικό, αυτοτελώς ως Κομματική Οργάνωση, αλλά 
και με την πρωτοπόρα δράση των κομμουνιστών στο εργα
τικό συνδικαλιστικό κίνημα.

Στο πλευρό των υγειονομικών, στηρίζοντας τις κινητοποι
ήσεις τους, προτάσσοντας τα αιτήματά τους για κάλυψη ό
λων των αναγκών υγείας, βρέθηκαν όλο το προηγούμενο δι
άστημα το Εργατικό Κέντρο Κεφαλονιάς - Ιθάκης, το Νο
μαρχιακό Τμήμα της ΑΔΕΔΥ, συνδικάτα και συνδικαλιστές.

«Με Ερωτήσεις, Επερωτήσεις, περιοδείες, διαμαρτυρίες, 
συμβάλλει σταθερά να είναι το θέμα στην επικαιρότητα και 
να μην κρυφτεί κάτω από το χαλί που προσπαθούν να στρώ- 
σουν τα άλλα κόμματα», αναφέρει ο Σπύρος Καμπίτσης, υ
ποψήφιος βουλευτής του ΚΚΕ στον νομό και πρόεδρος του 
ΕΚ Κεφαλονιάς - Ιθάκης, προσθέτοντας:

«Οι δυνάμεις του ΚΚΕ που συμμετέχουν και δρουν στο 
εργατικό - λαϊκό κίνημα έχουν αναδείξει με δεκάδες πρω
τοβουλίες όλα αυτά τα χρόνια, αταλάντευτα και σταθερά, ό
χι μόνο τους ενόχους για τη σημερινή κατάσταση, αλλά και 
τη λύση που μπορεί να υπάρξει. Γιατί δεν είναι ρεαλιστικό, 
το 2023, με καθημερινά άλματα στην επιστήμη και στην τε
χνολογία, με χιλιάδες υγειονομικούς πολύπειρους και χιλιά
δες άλλους νέους, να είναι ο λαός της Κεφαλονιάς έρμαιο 
της επιχειρηματικής δράσης και της υποχρηματοδότησης.

Το ΚΚΕ καλεί όλους τους υγειονομικούς αλλά και όλους 
τους εργατοϋπαλλήλους, τους αυτοαπασχολούμενους ε- 
παγγελματοβιοτέχνες, τους αγροτοκτηνοτρόφους, τους συ
νταξιούχους, τη νεολαία των νησιών μας να κάνουν κριτή
ριο ψήφου τη στάση όλων των άλλων κομμάτων απένα
ντι στο ζήτημα της Υγείας και να το ενισχύσουν αποφα
σιστικά και στις κάλπες της 25ης του Ιούνη. Γιατί και την 
επομένη των εκλογών, όπως και την προηγούμενη, οι κομ
μουνιστές θα συνεχίαουν να πρωτοστατούν στην οργάνω
ση του αγώνα για: Καθολικές, δημόσιες και δωρεάν υπηρε
σίες Υγείας για όλους, χωρίς αποκλεισμούς και προϋποθέ
σεις, άμεση μονιμοποίηση όλων των επικουρικών που στο 
πλάι των μόνιμων καταθέτουν εδώ και τρία χρόνια ψυχή και 
σώμα στην υπηρεσία της υγειονομικής φροντίδας του λα
ού μας, αλλά και συνολικά παροχές Υγείας στο ύψος των 
σημερινών αναγκών».

Ανάμεσα στα ζητήματα που προβάλλει το Κόμμα, είναι ε
πίσης η άμεση ενίσχυση του ΕΚΑΒ, η λειτουργία ΜΕΘ και 
ψυχιατρικής κλινικής, αλλά και η επίλυση των σοβαρών προ
βλημάτων στο Μαντζαβινάτειο νοσηλευτικό ίδρυμα, με τον 
Σπύρο Καμπίτση να καλεί το βήμα που έγινε στις 21 Μάη να 
γίνει άλμα στις 25 Ιούνη, με ακόμη πιο δυνατό το ΚΚΕ, υ
πογραμμίζοντας:

«Απαιτείται ισχυρό ΚΚΕ και ισχυρός λαός για να μπορεί να 
ορθώσει ανάστημα, να αντιπαλέψει τις βάρβαρες αυτές πολι
τικές και να αποσπάσει κατακτήσεις. Κατακτήσεις που θα με
ταφραστούν σε βελτίωση της καθημερινότητας του αλλά και 
σαν ένα μικρό βήμα προς την οριστική διέξοδο. Γιατί σε όλο 
και περισσότερους γίνεται ξεκάθαρο πλέον ότι ο μόνος φά
ρος που φωτίζει την ελπίδα μέσα στο σκοτάδι είναι το ΚΚΕ!».

σιμότητά του σε ασθενοφόρα όλο το 24ωρο, με το αζημίω
το, παίρνοντας «αέρα στα πανιά» του από τη συνολική πολιτι
κή των αστικών κομμάτων, που συμφωνούν στην επιχειρημα
τική δράση στην Υγεία.

Στην Ιθάκη, δύο μόνιμοι οδηγοί και ένας συμβασιούχος βοηθός 
ασθενοφόρου καλούνται να εκτελούν βάρδιες επί 24ώρου βά
σης με δύο οχήματα, χωρίς φυσικά να καλύπτονται οι ανάγκες.
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1  Για Υγεία καλύτερη
Πηγή: ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

212.17 cm² Κυκλοφορία: 1500

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

η θέση μας

Για Υγεία 
καλύτερη

Ο ΣΥΡΙΖΑ έχει κάνει προεκλογι
κή παντιέρα το Εθνικό Σύστη
μα Υγεϊαε και την υποτιθέμενη 
ανεπάρκειά του. ΑπαΣιώνονταε 
ns δομέ8 ms δημόσια8 Υγείαβ 
και μιλώνταβ για ελλείψει -που 
ασφαλώε υπάρχουν, επειδή επί 
ms δικήβ του θητεύω δεν έγινε 
καμία βελτίωση- επιχειρεί να 
ερεθίσει ns ευαίσθητε8 χορδέε 
ms κοινωνία8, καθώ8 δεν υπάρ
χει λαόε που να μην επιθυμεί να 
διαθέτει η χώρα του ένα πλή- 
pes και αποτελεσμαηκό σύστη
μα δημόσιων νοσοκομείων και 
περίθαλψηε.

ΠΡΟΣΦΑΤΩΣ οι διεθνε^ ειδή- 
σειε μετέδωσαν όη έχουν κατέλ- 
θει σε απεργία οι υπηρετούντο 
στο βρετανικό σύστημα Υγείαε, 
το οποίο τα παλαιότερα χρό
νια αποτελούσε πρότυπο. Αυτό 
δείχνει ns δύσκολα που υφί- 
στανται, ειδικόν μάλιστα όταν 
κάποια χώρα αντιμετωπίζει και 
περιόδουβ οικονομικήβ Kpions, 
για τη λειτουργία ενόβ τέλειου 
συστήματο8 Δημόσιαε Υγεία8. 
Ektos από ns γενναίεε αυξή
σει που ζητούν οι ειδικευό
μενοι γιατροί στη Βρετανία και 
που αποτελούν tous μισούε απ’ 
όσουε υπηρετούν στα δημόσια 
νοσοκομεία, οι ελλείψει εκεί 
αντιπροσωπεύουν μία πραγμα
τικά εφιαλτική πραγματικότητα. 
Περίπου 7.000.000 ασθενεί τε
λούν σε αναμονή από τέσσεριε 
μήνεε έωε ένα χρόνο (!) για να 
εξεταστούν ή να νοσηλευτούν.

ΝΑ ΘΥΜΙΣΟΥΜΕ ακόμη όη πριν 
από χρόνια, που και τότε νοσού
σε το βρετανικό σύστημα Υγείαε, 
καραβιέε Βρετανών έφταναν σε 
ιδιωηκέε δομέε στη Θεσσαλο
νίκη για να νοσηλευτούν ή εξε
ταστούν. Ασφαλώβ και υπό ns 
σημερινέε συνθήκεε γενικώε του 
βρετανικού συστήματοδ Υγείαδ 
δεν μπορούμε να επιχειρούμε 
συγκρίσεΐδ ώστε να εφησυχά
ζουμε. Όμωε η κυβέρνηση ms 
ΝΔ και προσλήψειδ στον χώρο 
ms Υγείαε έχει κάνει και έχει 
δεσμευθεί και για χιλιάδεε άλλεε 
και έχει δώσει πpoτεpaιόmτa ο 
ίδιοδ ο Κυριάκο8 Μητσοτάκηδ 
στον τομέα αυτόν. Απόδειξη όη 
-παρά ns όποιεδ ελλείψει- το 
ελληνικό σύστημα παραμένει 
λειτουργικό είναι το nos αντεπε
ξήλθε στα τρία χρόνια ms παν- 
δημίαδ. Δεν έχει ο κ. Tainpas 
παρά να στείλει το δίδυμο Πολά- 
κη - Ξανθού στο Λονδίνο για να 
βεληώσουν το βρετανικό ΕΣΥ.
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1  Ερχεται το Νοσοκομείο Μεσογείων
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

466.69 cm² Κυκλοφορία: 3480

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΒΑΣΙΛΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΟΥ
Υπ. βουλευτής Ανατολικής Αττικής ΝΑ

Ενας στόχος 
ζωής για τιγν 
Ανατολική 
Αττική γίνε
ται επιτέλους 
ηραγματ ικό- 
τητα

Η
1 Ανατολική Αττική 
είναι η τρίτη σε 

I πληθυσμό περι
οχή, μετά την Αθήνα και τη 
Θεσσαλονίκη, και μάλιστα, 

όπως προκύπτει από την 
απογρας>ή, είναι μία από 
τις πιο ραγδαία αναπτυσ
σόμενες πληθυσμιακά πε
ριοχές της χώρας, με τον 
μόνιμους κατοίκους να εμ
φανίζουν αύξηση της τάξης 
του 2,8%. Στην Αν. Αττική 
ζουν και εργάζονται περισ
σότερα από 700.000 άτο
μα, με την αύξησή τους να 
είναι εκρηκτική κατά τους 
θερινούς μήνες. Μόνιμοι 
κάτοικοι, πολλές χιλιάδες 
εργαζόμενοι και απροσ
διόριστος αλλά τεράστιος 
αριθμός ταξιδιωτών εμφα
νίζουν καθημερινά μια συ
νεχή δυναμκή κινούμενης 
ανθρώπινης μάζας. Παράλ
ληλα, είναι και μια περιοχή 
στην οποία βρίσκεται το με
γαλύτερο αεροδρόμιο της 
χώρας, αλλά και δύο από 
τα μεγαλιίτερα λιμάνια της

Ερχεται το
Νοσοκομείο
Μεσογείων

χώρας, αυτά του Λαυρίου 
και της Ραφήνας.

Η ΤΡΑΓΙΚΗ απώλεια της 
19χρονης εγκύου στη Νέα 
Μάκρη πριν λίγες ημέρες, 
με τη χαρακτηριστική κα
θυστέρηση της διακομι
δής της από το ασθενο
φόρο του ΕΚΑΒ, ανέδειξε 
με δραματικό τρόπο την 
ανάγκη για τη δημιουργία 
του Γενικού Νοσοκομείου 
της Ανατολικής Αττικής. 
Βέβαια, τα αντανακλα
στικά των περισσότερων 
λειτούργησαν λόγω και 
της επικείμενης εκλογικής 
διαδικασίας του Ιουνίου 
και αυτό ως γεγονός είναι 
τραγικό, αφού διαμορφώ
νεται με τέτοιο επιφανει
ακό και υποκριτικό τρόπο 
η ατζέντα για τη ζωή των 
πολιτών σε μια περιφέρεια. 
Κάποιοι θα πουν ότι και η 
προεκλογική ατζέντα με τέ
τοιο τρόπο διαμορφώνε
ται, βλέποντας συνήθως το 
δέντρο και όχι το δάσος... 
Δυστυχώς τέτοια περιστα
τικά έχουμε πολλά και για 
πολλά χρόνια, χάνοντας 
ανθρώπους που χρειάζο
νταν την άμεση περίθαλ
ψη, την οποία δεν βρήκαν, 
αφού τα ασθενοφόρα ποτέ 
δεν «φτάνουν»...

ΑΥΤΗ η δύσκολη πραγ
ματικότητα οδήγησε εμέ
να προσωπικά και την 
«Κίνηση των Πολιτών για 
τη δημιουργία του Γενι
κού Νοσοκομείου Μεσο
γείων» να πάρουμε την

πρωτοβουλία συλλογής 
υπογραφών, αναδεικνύο- 
ντας το πρόβλημα, αλλά 
και να τονίσουμε την ανά
γκη δημιουργίας του νο
σοκομείου. Συλλέξαμε 20 
χιλιάδες υπογραφές, τις 
οποίες και καταθέσαμε 
στον τότε πρωθυπουργό, 
Κυριάκο Μητσοτάκη, και 
στον τότε υπουργό Υγεί
ας, Θάνο Πλεύρη, για να 
τεθεί σε εξέλιξη η διαδι
κασία της δημιουργίας του 
Νοσοκομείου Ανατολικής 
Αττικής. Πράγματι, ανατέ
θηκε η Μελέτη Σκοπιμότη
τας για το νοσοκομείο από 
το υπουργείο Υγείας στην 
ΚΤΥΠ, όπως ανακοίνωσε 
ο κ. Πλεύρης και δεσμεύ
τηκε ο ίδιος ο κ. Μητσο- 
τάκης, για τη δημιουργία 
του Νοσοκομείου Ανατο
λικής Αττικής, βγάζοντας 
από τη ναφθαλίνη και την 
ατέρμονη φλυαρία δεκαετι
ών ένα κρίσιμο ζήτημα για 
την Ανατολική Αττική, δεί
χνοντας έτσι το δρόμο για 
την πραγμάτωση του ορά
ματος μας, καθώς κάποιοι 
λίγοι «αιθεροβάμονες» επι
μέναμε ότι το Νοσοκομείο 
Ανατολικής Αττικής πρέπει 
να γίνει.

Η ΑΥΤΟΔΥΝΑΜΗ κυ
βέρνηση της Νέας Δημο
κρατίας και του Κυριάκου 
Μητσοτάκη την Κυριακή 25 
Ιουνίου είναι η εγγύηση για 
να δει η Ανατολική Αττική 
το όραμά της για ένα γε
νικό νοσοκομείο να γίνεται 
πράξη!
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1  Δικαίωση ανεμβολίαστου υγειονομικού στο
Πρωτοδικείο

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

197.6 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Δικαίωση ανεμβολίαστοιι υγειονομικού στο Πμωτοδικείο
Δημοσιεύθηκε η πρώτη απόφαση Ελληνικού Δικαστηρίου του Μον. 
Πρωτ. Αθηνών που δικαίωσε υγειονομικό μεΐ 5,5 μήνεε ευρισκόμε
νο σε αναστολή και επιδίκασε σε βάροε του Δημοσίου και του νοσοκο
μείου του το ποσό των 36.896C ωε αποζημίωσή του. Η απόφαση αυτή 
προε ενημέρωση των φίλων υγειονομικών μεταξύ άλλων στο σκεπτι
κό τηε αναφέρει ότι «η συμπεριφορά των εναγομένων με την αδικαι
ολόγητη μη καταβολή των αποδοχών από 01.09.2021 εκτόε από προ
σβλητική για το πρόσωπο επιδεικνύει και αντίθετη προε την καλή πίστη 
και τα συναλλακτικήε ήθη συμπεριφορά. Η ένταξη σε καθεστώε ανα- 
στολήε από 01.09.2021 έγινε χωρίε να συντρέχουν οι όροι του νόμου 
όπωε κρίθηκε με την απόφαση 2332/2022 του ΣτΕ και γι' αυτό ο ενά- 
γων δικαιούται μισθούε υπερημερίαε επειδή η από 01.09.2021 θέση 
σε αναστολή εργασίαε αποτελούσε μονομερή βλαπτική μεταβολή των 
όρων εργασίαε για το διάστημα μέχρι την 13.12.2022. Γι' αυτό παρα

νόμασε τέθηκε σε αναστολή εργασίαε και δικαιούται χρηματική ικανο
ποίηση και για ηθική βλάβη. Το συνολικό ποσό τηε αποζημίωσηε των 
36.896C υποχρεούνται να το καταβάλουν ειε ολόκληρο το Δημόσιο και 
το Νοσοκομείο». Μετά την απόφαση αυτή είναι προφανέε ότι ο υπουρ- 
γόε τηε Ν.Δ. Πλεύρηε και ο πρωθυπουργόε φέρουν βαριέε πολιτικέε, 
ποινικέε και αστικέε ευθύνεε για τουε χιλιάδεε ασθενείε που πέθαιναν 
αβοήθητοι στα δημόσια νοσοκομεία λόγω των ελλείψεων σε προσω
πικό και ΜΕΘ μετά υγειονομικά πρωτόκολλα του θανάτου. Μετά την 
21.05.2023 θα ασκηθούν και προσωπικά αγωγέε και μηνύσειε για την 
εγκληματική του συμπεριφορά προε 7.500 υγειονομικούε. ΓΤ αυτό θέ
λουν 180 βουλευτέε. Για να εξαφανίσουν τιε ευθύνεε τουε. Η δικαίω
ση του συγκεκριμένου υγειονομικού αφορά το 100% αποζημίωσηε των 
απολεσθέντων μισθών από 01.09.2021 μέχρι και 13.12.2022 που πα- 
ρέμεινε σε αναστολή εργασίαε.
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1  Μειώνονται συνεχώς τα ράντζα στα νοσοκομεία
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

418.41 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μειώνονται 
συνεχώς τα ράντζα 
στα νοσοκομεία
Της ΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Θετικός είναι ο πρώιοε απολο- 
γισμόε ins ετπχείρησηε για τη 
μείωση των επικουρικών κλι- 
νών-ράντζων στα μεγάλα δη
μόσια νοσοκομεία, την οποία 
ξεκίνησε το υπουργείο Υγείαε 
το τρίτο 20ήμερο του Ιανουά
ριου 2023. Με τη σύμπραξη 
του ιδιωτικού τομέα και vis συ- 
νέργειεε με άλλα νοσοκομεία 
και δομέε του δημόσιου τομέα 
Υγείαε, τα ράντζα, που αποτε
λούν χρόνιο «αγκάθι» για τα 
νοσοκομεία, μειώθηκαν στα
θερά το πρώτο εξάμηνο του 
έτουε, σε νοσοκομεία όπωε το 
Αττικόν, ο Ευαγγελισμόε και 
το Λαϊκό. Μάλιστα το Αττικόν, 
στο οποίο σταθερά ο αριθμόε 
των ράντζων έπειτα από κάθε 
εφημερία ήταν τριψήφιοε, κα- 
τάφερε σε δύο εφημερίεε να 
μηδενίσει τα ράντζα.

Αυτό καταδεικνύουν τα 
στοιχεία ms Ins Υγειονομι- 
ims Περίφέρειαε Arams και 
ms 2ns ΥΠΕ Πειραιώε και Αι
γαίου, τα οποία ζήτησε και 
έλαβε το υπουργείο Υγείαε, 
στο πλαίσιο ms παρακολού
θησή των λειτουργικών δει
κτών των νοσοκομείων και 
ms αξιολόγησηε των παρεμ
βάσεων ovis εφημερίεε.

Ειδικότερα, ο Ευαγγελισμόε, 
το πρώτο εξάμηνο κατέγρα
ψε μείωση στον αριθμό των 
επικουρικών κλινών ms τάξηε 
του 88%. Σύμφωνα με τα ίδια 
στοιχεία, τον Απρίλιο πραγμα
τοποίησε επτά εφημερίεε εκ 
των οποίων οι πέντε «βγήκαν» 
xcopis να αναπτυχθούν επικου
ρία κλίνε5. Το δίμηνο Μαΐου 
- Ιουνίου μηδένισε τα ράντζα 
του τρεΐ5 φορέε.

Αντίστοιχα το Σισμανό- 
γλειο, κατά το πρώτο εξάμη
νο 2023, κατόρθωσε να μηδε
νίσει τα ράντζα του σε εννέα 
εφημερίεε, εκ των οποίων οι 
πέντε ήταν τον Μάιο και τον 
Ιούνιο. Το δίμηνο αυτό, το νο
σοκομείο ΓεννηματάΞ μηδέ
νισε τα ράντζα σε δύο εφη- 
μερίεε. Κατά μέσον όρο το 
Γεννηματάε ανέπτυξε 18 ρά
ντζα ανά εφημερία το εξάμη
νο Ιανουάριου - Ιουνίου.

Στο Λαϊκό καταγράφηκε μεί
ωση κατά 68% του μηνιαίου 
μέσου όρου των επικουρικών 
κλινών του. Ενδεικτικά κατόρ
θωσε να φτάσει τον Απρίλιο 
τα 12 ράντζα κατά μέσον όρο.

Το νοσοκομείο Αττικόν που 
πραγματοποίησε 41 εφημε- 
ρίεε το πρώτο εξάμηνο του 
2023, κατέγραψε σταθερή 
μείωση στον αριθμό των ρά
ντζων που άγγιξε το 97%, ενώ 
μάλιστα κατάφερε να μηδενί
σει vis επικουρικέ^ κλίνε5 του 
σε δύο περιπτώσείΒ. Το τρι
ψήφιο νούμερο ράντζων που 
παλαιότερα ήταν rnvovas πα
ρατηρήθηκε μόνο σε έξι εφη- 
μερίεε, ενώ σε 13 εφημερίεε 
ανέπτυξε λιγότερεβ των 30 
επικουρία κλίνε3. Υπενθυμί
ζεται ότι το υπουργείο Υγείαε

Τα στοιχεία 
Ιανουάριου - Ιουνίου 
2023 δείχνουν 
ότι το σχέδιο για 
σύμπραξη του ιδιω
τικού τομέα με τα νο
σηλευτικά ιδρύματα 
του ΕΣΥ αποδίδει.

έθεσε σε εφαρμογή τον πε
ρασμένο Ιανουάριο σχέδιο 
υποστήριξηε των εφημεριών 
μεγάλων νοσοκομείων του λε
κανοπεδίου μέσω δομών δη
μόσιου και ιδιωτικού τομέα. 
Στο πλαίσιο αυτό το ΝΙΜΤΣ 
διαθέτει 50 κλίνε3 στον Ευ
αγγελισμό, το EppiKos Ντυ- 
νάν 15 κλίνεβ στο ΕΣΥ για τα 
Γεννηματάε, Αλεξάνδρα και 
Λαϊκό, και το Therapis Gen
eral Hospital 30 κλίνεε για 
τα ΓεννηματάΞ, Αλεξάνδρα 
και Ευαγγελισμό. Το Σισμα- 
νόγλειο υποστηρίζεται από 
το Αμαλία Φλέμινγκ και το 
Παμμακάριστοε «βοηθάει» vis 
εφημερίεε του Λαϊκού. Κλί- 
νε3 νοσηλείαε διαθέτει στο 
Αττικόν το Ιατρικό Περιστε
ριού, καθώε και δημόσιε3 μο- 
νάδεε όπωε το Αγία Βαρβάρα 
και το Ασκληπιείο Βούλα3.

Τα στοιχεία της 1ης Υγειονομικής Περιφέρειας Αττικής και της 2ης ΥΠΕ 
Πειραιώς και Αιγαίου δείχνουν ότι ο στόχος για δραστικό περιορισμό των 
επικουρικών κλινών στα δημόσια νοσοκομεία σταδιακά επιτυγχάνεται.
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